

隐私保护及Cookie声明

For California Consumers, please view [ABB's Privacy Notice & Policy as required under the California Consumer Privacy Act](#).

加州消费者请根据《加州消费者隐私法案（California Consumer Privacy Act）》的要求查看[ABB的隐私声明和政策](#)。

1. Who is responsible for processing of your personal data?

This Digital Channels Privacy and Cookie Notice ("**Notice**") applies to the ABB Group of companies, which means ABB Ltd, Switzerland and each entity in which ABB Ltd, Switzerland, directly or indirectly, has a majority holding or owns or controls the majority of voting rights. The ABB company that is communicating with you or to which you are providing goods or services (referred to as "**ABB**" or "**we**"), is responsible for the processing of your personal data and other information related to you (such as cookies) and controls how it is used, in accordance with this Notice.

Other [subsidiary companies of ABB](#) may also receive and process your personal data, either in the capacity of controller or processor and this Notice applies equally to them.

1. 谁负责处理您的个人数据？

本数字渠道隐私和Cookie声明（“声明”）适用于ABB集团公司，即瑞士ABB有限公司（ABB Ltd, Switzerland）以及瑞士ABB有限公司直接或间接拥有多数股权或拥有或控制多数投票权的每个实体。根据本声明，向您提供服务、或同您取得联系的ABB公司是（称为“ABB”或“我们”）将负责处理您的个人数据以及其他与您相关的信息（如cookies）并控制其使用方式。

本声明也适用于其他可能以控制者和处理者的身份接收和处理您个人数据的ABB子公司。

2. The types of information we collect and use?

We collect and use personal data that concerns you in connection with use of our Digital Channels [website, application, intranet]. We may collect the following categories of personal data and other information related to you (such as cookies):

- **Identification data and business contact information, you share with us** such as first name, last name, job/position/title, business email address, business address, telephone number, mobile telephone number, telefax number, private telephone number, gender, date of birth, login credentials.
- **Additional information you provide to us in the course of your use of the platform, register for an account and providing the service requested** such as interests in ABB

products, subscription preferences, personal preferences, webinars, profile information (cv), posts on Digital Channels, comments, opinions, images and videos, credit card and other payment information.

- **Electronic identification data and information collected by the communications systems, IT applications and website browser** such as information technology usage (system access, IT and internet usage), device identifier (mobile device ID, IP address, browser type, browser settings, time and URL accessed, cookies), registration and login credentials, login data and log files, analytics ID, searches, website registration and sound recordings (e.g. voice mail/phone recordings, Skype recordings).

In case you would like to be provided with information about a specific personal data processing activity, you can request that by submitting a request at www.abb.com/privacy.

2. 我们收集和使用的信息有哪些类型？

您访问我们的数字渠道（网站、应用程序、内联网）时所留下的相关个人数据将被我们所收集和使用。我们可能会收集以下类型的个人数据及与您有关的其他信息（例如cookies）：

- 您与我们共享的身份识别数据和业务联系信息，如姓名、姓氏、工作/职位/头衔、电子邮箱地址、业务地址、电话号码、手机号码、传真号码、私人电话号码、性别、出生日期、登录凭证等。
- 您在使用平台、注册账户和提供所要求服务的过程中向我们所提供的附加信息，如对ABB产品的兴趣、订阅偏好、个人偏好、网络研讨会、个人信息（简历）、数字渠道发帖、评论、意见、图片和视频，信用卡及其他支付信息。
- 通信系统、IT应用程序和网站浏览器所收集的电子身份识别数据及信息，如信息技术使用情况（系统接入、IT和互联网使用情况）、设备标识符（移动设备ID、IP地址、浏览器类型、浏览器设置、访问时间和URL、cookies）、注册和登录凭证、登录数据和日志文件、Analytics ID、搜索、网站注册和录音（例如语音邮件/电话录音和Skype录音）。

如果您希望获得关于特定个人数据处理活动的信息，请访问www.abb.com/privacy提交请求。

3. Why we use your personal data?

We may use your personal data and other information as described above for the following purposes:

- to understand your interests and preferences in relation to the ABB Digital Channels;
- to register an account, grant you access to and authenticate you on ABB's Digital Channels;
- to monitor access to Digital Channels or downloads;
- to subscribe and in the course of the subscription to follow comments, posts, articles, authors, webinars, news and updates about ABB products and services;

- in the course of creation of and publishing media and press releases, to create brochures, news, media assets (such as images, videos), newsletters etc.;
- in order to create articles that will be published on ABB's internal and external Digital Channels;
- to provide you the possibility to create your profile on ABB Digital Channels for example to create posts, make comments, follow posts and discussions and sign-up for newsletters etc.;
- to allow you making posts, comments, upload content, participate quizzes and publishing opinions on ABB Digital Channels;
- in the course of sharing job adds on ABB's Digital Channels;
- to provide customer support and process, evaluate and respond to requests and inquiries;
- to collect your image and your personal data in the course of an event to show impressions of an event;
- to register and organize webinars.

We only collect the personal data from you that we need for the above purposes. For statistical purposes, improvement of our services and testing of our IT systems we use as much as reasonably possible anonymized data. This means that these data can no longer (in)directly identify you or single you out as an individual.

We offer certain digital channels where you can post information on the site which will then be available to other visitors of the site. Examples are discussion forums and comments on blogs. When you post, basic information identifying you as the poster will be made available to other visitors together with your posted information. This information includes your name or alias, and where relevant, may include other information such as your country or the name of the company or organization you work for. You have control over this data in your user profile and can control what will be shown in your posts.

We may also display statistical, reputational and other similar information related to your user account. Examples are the number of forum posts you have posted or a rating showing how useful other visitors have rated your posts. For details, please see the help pages for each service.

3. 我们为何使用您的个人数据？

我们可能根据上述方式将您的个人数据用于以下目的：

- 了解您对ABB数字渠道的兴趣和偏好；
- 注册账户、授权您使用ABB数字渠道并对您进行认证；
- 监控数字渠道访问或资料下载；
- 订阅并在订阅过程中关注关于ABB产品和服务的评论、帖子、文章、作者、网络研讨会、新闻和相关的更新；

- 在媒体和新闻稿的创作和发布过程中，创建宣传册、新闻、媒体资料（如图片、视频）、时事通讯等；
- 为ABB的内部和外部数字渠道创建可供发表的文章；
- 为您提供在ABB数字渠道上创建个人资料的可能性，例如创建帖子、发表评论、关注帖子并讨论以及订阅通讯等；
- 允许您在ABB数字渠道上发表帖子、评论、上传内容、参与测验和发表意见；
- 在ABB数字渠道上分享工作；
- 为客户提供支持以及处理、评估和回应客户的要求和咨询；
- 在活动过程中收集您的图像和个人数据，以了解您对该活动的看法；
- 注册和组织网络研讨会。

我们仅出于上述目的收集所需的个人数据。出于统计、改进我们的服务和测试IT系统之目的，我们尽合理可能将您的个人数据匿名化，使之无法直接或间接地将您的身份或将您单独识别出来。

我们提供特定的数字渠道，您可以在这些渠道上发布信息，这些信息随后将提供给网站的其他访问者。例如博客上的讨论论坛和评论区等。当您发布信息时，您的发布人身份基本信息将与您所发布的信息一起被提供给其他访客。这些信息包括您的姓名或别名，还可能涉及其他信息，如您的祖国或您工作的公司、组织的名称。您可以控制用户配置文件中的相关数据，也可以控制您的帖子中所显示的内容。

我们也可能显示与您的用户帐户相关的统计、信誉及其他类似信息。例如，您在论坛上发布帖子的数量，或者显示其他访问者对您帖子有用程度的等级评级。如需了解详细信息，请参阅每项服务的帮助页面。

4. What happens if you do not provide us with the information we had asked you for or if you ask us to stop processing your information

Where it concerns processing operations related to ABB Digital Channels (as described above), ABB will not be able to adequately establish, conduct or terminate a business relationship with you or your company and generally perform the purposes described above without certain personal data. Although we cannot obligate you to share your personal data with us, please note that this then may have consequences which could affect the use of the platform in a negative manner, such as not being able to provide the requested service, take requested pre-contractual measures to enter into a contract with you or to establish and continue the business.

4. 如果您未向我们提供所需的信息，或者您要求我们停止处理您的信息，将会发生什么？

如果涉及与ABB数字渠道相关的处理操作（如上所述），在没有特定个人数据的情况下，ABB将无法充分建立、开展或终止与您或您公司的业务关系，也无法执行上述目的。尽管我们不能要求您与我们共享您的个人数据，但请注意，这可能会影响您的平台使用体验，如无法提供所要求的服务，或无法按照要求的合同前措施与您签订合同或建立和继续业务。

5. The legal basis we rely on

We use your personal data and other information related to you for the purposes described in this notice based on one of the following legal bases, as applicable:

- We may process your personal data for the fulfilment of contractual obligations resulting from contracts with you or your company, or as part of pre-contractual measures we take;
- We will ask your consent for the activities described in this privacy notice when required by applicable law, for example when we process your data for carrying out analytics by the use of first and third party cookies; or
- In some cases, we rely on our **legitimate interests** to process your personal data insofar as this is not overridden by your own privacy interests. Such interests may include:
 - Better understand users' behavior to further improve our offerings
 - Purposes of ensuring network and information security (for example to prevent malicious use such as hacking and denial of service attacks)
 - Offering a personalized service and communications
 - Analytics and profiling for business intelligence
 - Allowing interaction on products and services offered by ABB

You may obtain a copy of our assessment of why we may process your personal data for these interests by submitting a request at www.abb.com/privacy.

5. 我们所依赖的法律基础

我们基于以下任何适用的法律基础，将您的个人数据用于本声明中所述的目的，如：

- 我们处理您的个人数据可能是为了履行与您或您公司签订的合同所产生的合同义务或满足我们采取合同前期措施的需要；
- 当适用法律要求时，针对本隐私声明中所述活动，我们将征求您的同意。例如当我们通过使用第一方和第三方cookie处理您的数据以进行分析时；或
- 在某些情况下，我们按照我们的合法权益来处理您的个人数据，只要这不会与您的隐私权益相冲突。这些权益可能包括：
 - 更好地理解用户的行为，以进一步改进我们的产品
 - 确保网络及资讯安全的目的（例如防止黑客攻击及拒绝服务攻击等恶意使用）
 - 提供个性化的服务和通信
 - 商业智能的分析和研究
 - 允许与ABB提供的产品和服务进行互动

您可以通过在www.abb.com/privacy上提交请求，获得一份评估报告，以了解我们因这些权益对您个人数据进行处理的原因。

6. Parties we share your personal data with (in and outside the EU and EEA or outside the country where the ABB company that controls your data is located)

We only share your personal data with other ABB affiliates or third parties as necessary for the purposes described in the table below. In certain services we offer, your group

membership and user profile may be visible to other users in the same group and such user data is also visible to you. Where we share your personal data with an affiliate or third party so that it is transferred to or becomes accessible from outside the European Union ("EU") and the European Economic Area ("EEA") or outside the country where the ABB company that controls your data is located, we always put adequate safeguards in place to protect your personal data. Examples of these safeguards are an adequacy decision of the European Commission, Standard Contractual Clauses. We have taken additional measures for the transfer of data from within to outside the EU, EEA and outside the country where the ABB company that controls your data is located to protect your personal data. If you would like an overview of the safeguards, which are in place, please submit a request at www.abb.com/privacy.

Recipient category	Recipient location	Purpose
ABB affiliates and subsidiaries	See the list of ABB subsidiaries	The purposes described in this privacy notice
ABB business partners, distributors, and agents	EU/EEA and non-EU/EEA (global)	The purposes described in this privacy notice
Service providers such as IT services and independent agents working on ABB's behalf	EU/EEA and non-EU/EEA (global)	The purposes described in this privacy notice
Potential or actual acquirers of ABB businesses or assets	EU/EEA and non-EU/EEA (global)	For the evaluation of the business or assets in question or executing the transformation/merger of the companies or for the purposes described in section 4.
Recipients as required by applicable law or legal process, to law enforcement or	EU/EEA and non-EU/EEA (global)	Where required by applicable law or a legitimate request by government authorities, or a valid legal requirement

government
authorities, etc.

6. 我们与以下各方共享您的个人数据（在欧盟，欧洲经济区之内和之外或控制您数据的ABB公司所在的国家之外）

我们仅出于下表所述的目的而必需共享时，方与其他ABB关联公司或第三方共享您的个人数据。在我们提供的某些服务中，您的群组成员身份和用户档案可能对同一群组中的其他用户可见，同时您也可以查看这些用户的数据。我们与关联公司或第三方共享您的个人数据，以便实现欧盟（“EU”）或欧洲经济区（“EEA”）或控制您数据的ABB公司所在国家以外的访问。对于您个人数据的安全，我们将采取充分的保护措施。具体的保护措施包括欧盟委员会标准合同条款和适当性决定。如需将您的个人数据转移至欧盟（“EU”）或欧洲经济区（“EEA”）或控制您数据的ABB公司所在国家以外，我们会采取额外措施以保护您的个人数据安全。如果您想了解具体的安全措施，请访问www.abb.com/privacy提交请求。

接收方类别	接收方所在位置	目的
ABB关联公司和子公司	详见ABB子公司名单	本隐私声明中所描述的目的
ABB业务合作伙伴、分销商和代理商	欧盟/欧洲经济区和非欧盟/欧洲经济区（全球）	本隐私声明中所描述的目的
服务提供商，如代表ABB工作的IT服务和独立代理	欧盟/欧洲经济区和非欧盟/欧洲经济区（全球）	本隐私声明中所描述的目的
ABB业务或资产的潜在或实际收购者	欧盟/欧洲经济区和非欧盟/欧洲经济区（全球）	评估有关业务或资产，或执行公司转型/合并，或出于第4节所述的目的。
执法部门或政府当局规定的适用法律或法律程序要求的接收方。	欧盟/欧洲经济区和非欧盟/欧洲经济区（全球）	适用法律或政府当局的合法要求，或有效的法律要求

7. How long we keep your personal data

Based on mandatory legislation, ABB must keep certain personal data for a minimum period of time. We only keep your personal data for as long as necessary for the purposes described in this privacy notice. After this time, we will securely delete your personal data, unless we are required to keep it in order to meet legal or regulatory obligations, or to resolve potential disputes. Note, ABB will to the extent necessary delete posts, articles,

press releases or destroy brochures, where your image was used; and will remove it from all databases to avoid further usage.

At the same time, applicable data protection laws require that we do not keep personal data in an identifiable form for any longer than is necessary for the purpose for which the personal data is being processed. Through the setting of IT applications and policies we ensure that our keeping of your personal data is deleted when we no longer need it.

For more information regarding specific retention periods that apply to your personal data, please submit a request at www.abb.com/privacy.

7. 您的个人数据将保留多长时间？

根据强制性法规，对于某些个人数据，ABB 必须遵守最短保留期限的要求。我们仅在实现本隐私声明中所述目的所需的时间段内保留您的个人数据。在此之后，我们将安全地删除您的个人数据，除非我们为了履行法律或监管义务或解决潜在纠纷而被要求保存该数据。请注意，ABB 将在必要情况下删除带有您头像的帖子、文章、新闻稿或销毁宣传册；且我们还会将其从所有数据库中删除，以避免被进一步使用。

与此同时，适用的数据保护法规定，如果超过处理个人数据所必需的时间，则我们不得以可识别的形式保存个人数据。根据IT应用程序的设定及政策要求，当我们不再需要您的个人数据时，我们会确保删除您的个人数据。

如需了解更多有关个人数据具体保留时间的信息，请访问www.abb.com/privacy提交请求。

8. Your data privacy rights

Depending on the jurisdiction in which you are located and in which your personal data is processed, you may have the following rights:

Data privacy rights	What it means
The right to access your data	You are entitled to ask ABB for an overview of or to obtain a copy of the personal data we hold about you.
The right to have your data corrected	You may request immediate correction of inaccurate or incomplete personal data we hold about you.
The right to have your data erased	You may request personal data to be erased when it is no longer needed, where applicable law obliges us to delete the data or the processing of it is unlawful.

The right to restrict data processing	You have the right to restrict the processing of your personal data in specific circumstances.
The right to data portability	You have the right to receive your personal data in a structured, machine-readable format for your own purposes, or to request us to transfer it to a third party.
The right to object to data processing	You have the right to object at any time for reasons arising from your particular situation to the processing of your personal data, which is based on a legitimate interest.
The right to withdraw consent	Where ABB has asked for your consent to process personal data, you may withdraw your consent at any time. The withdrawal of consent will not affect the lawfulness of processing based on consent before its withdrawal.

Please note that the rights described above are not absolute, and that your request cannot always be met entirely. For example, sometimes we cannot delete or restrict the processing of your personal data as we may have legal obligations or contractual obligations to keep certain personal data.

You may request to enforce your data privacy rights at www.abb.com/privacy.

8. 您的数据隐私权

根据您所在的司法管辖区及处理您个人数据的所在位置，您可能享有以下权利：

数据隐私权	含义
数据访问权	您有权向 ABB 索取我们持有的您个人数据的相关概述或副本。
数据更正权	如果我们所持有的您的个人数据不准确或不完整，您可以要求我们立即更正纠正。
数据删除权	如果适用法律要求我们删除数据，或不允许我们对其进行处理，则您可以要求我们在不再需要该个人数据时将其删除。
限制数据处理权	在特定情况下，您有权限制对您个人数据的处理行为。

数据可携带权	您有权出于个人目的，以机器可读的结构格式接收您的个人数据，或要求我们与第三方共享。
数据处理反对权	您有权根据您的特定情况，在任何时候出于您的合法利益反对处理您的个人数据。
撤销同意权	如果ABB曾征得您的同意处理个人数据，您可以在任何时间撤销您的同意。撤销同意不会对撤销前基于此同意作出的处理行为合法性产生影响。

请注意，上述权利并非绝对权利，无法保证您的请求始终得到完全满足。例如，我们有时候可能无法删除您的个人数据或限制对其进行处理，因为我们可能需要根据法律要求或合同义务来保留某些个人数据。

您可以在www.abb.com/privacy 申请行使您的数据隐私权。

9. Contact and further information

If you want to access your personal data, make use of any of your other rights mentioned above or if you have any questions or concerns about how ABB processes your personal data, please contact our Group Data Protection Officer at privacy@abb.com, or submit your complaint at www.abb.com/privacy.

Should you not be satisfied with our response or believe we are processing your personal data against the law, you may also have the right to file a complaint with the Data Privacy Authority in your country of residence or work, or seek a remedy through the courts where you believe an infringement of data privacy laws may have taken place.

9. 联系方式及更多相关信息

如需访问您的个人数据、行使上述的权利，或者对于 ABB 处理您个人数据的方式有任何疑问或疑虑，请发送电子邮件至 privacy@abb.com 联系我们的集团数据保护官，或登录 www.abb.com/privacy 提交您的投诉。

如果您对我们的答复不满意或认为我们正在违法处理您的个人数据，您也有权向您居住或工作所在国家的数据隐私监管机关提出投诉，或在您认为可能发生违反数据隐私法的情况下，通过当地法院寻求补救。

10. Links

The external sites linked to from the ABB web sites are developed by people over whom ABB exercises no control. These other sites may place their own cookies on your computer, collect data or solicit personal information. Please refer to the privacy notice on each site for more information.

10. 链接

ABB网站上所链接的外部网站是由不属于ABB管控的人员开发的。这些其他网站可能会在您的计算机上安置自己的cookies、收集数据或个人信息。请参阅每个网站上的隐私声明以获取更多信息。

11. Cookie Policy

A cookie is a small text file that a website stores on your computer or mobile device when you visit the site. We use cookies to improve the quality of our service and to better understand how people use our websites. We do this by storing user preferences in cookies and by tracking user trends and patterns of how people navigate our sites. We use cookies to distinguish visitors from each other by assigning a random anonymous identifier to each visitor. We may collect information about your browsing habits on our website (such as pages visited, links clicked on, length of time spent on certain pages etc.).

Cookies specific to the ABB website

ABB's website uses both "first party" cookies (cookies set by the ABB website) and "third party" cookies (cookies set by a third-party website that is providing a service for the ABB website). We use first party cookies for keeping the website running, improving user experience, creating a profile of your interest to provide you tailored information according to your expressed interests storing preferences, tracking user trends and patterns with the help of web statistics providers and for storing data needed throughout your visit on the site (for example, contents of your shopping cart). We use third party cookies for analytics purposes.

Our website may use cookies of the following kinds:

- **Strictly necessary cookies:** Used for purposes such as to route the information over the network and detect transmission errors, control of electronic communication channels and traffic load, etc. These cookies are necessary for the website to function and cannot be switched off in our systems.
- **Functional cookies:** Used for purposes such as to remember your settings and preferences, history of your visit on the site, user authentication (logging in), increase the security, allow social networks users to share contents and when needed to play back video or audio content. These cookies are necessary to provide specific functionalities to you as a part of the services you have requested on the ABB digital channels.
- **Social plug-in tracking cookies:** Used by third party social network sites for purposes such as analytics when we embed content from their website on ours.
- **First and third-party analytics cookies:** Used for ABB's purposes such as to measure the traffic, performance and usage patterns of our website, test improvements of the website, detect search engine keywords that lead to a webpage or to track down

website navigation issues. In the case of third-party analytics cookies, the data is anonymized.

In general, cookie data are stored for the duration of up to 24 months. For more information regarding specific retention periods that apply to cookies, please submit a request at www.abb.com/privacy.

We may provide links to third party integrations. Third party integrations are websites or platforms that synchronize with our Site to provide you with additional functionality, tools, or services such as a direction, collecting resumes, sharing documents or videos, or sending announcements. You acknowledge and agree we are not responsible for the availability of such sites or resources and do not endorse and are not responsible or liable for any content, advertising, goods, services or other materials on, available through, or provided by such sites or resources. We are not responsible for the privacy or other practices of such sites and cannot guarantee the security of any of your personal information that you provide or is collected by such sites. We encourage you to review the privacy policies and terms and conditions on those linked sites.

How to manage cookies

You can set your browser to refuse all cookies or to indicate when a cookie is being sent. However, some features or services on our sites may not function properly without cookies.

Updates to this document

This Privacy Notice may be updated from time to time as a result of required developments. In case of such updates, we will undertake necessary actions to inform you about them depending on the importance of changes done. If and where required by applicable laws we will also ask for your consent to any material Privacy Notice changes describing our up-to-date practices.

Please check the “date of publication” to see when this Privacy Notice was updated.

Date of publication: December 4, 2020

11. Cookie政策

Cookie是小的文本文件，当您访问网站时，它会存储到您的电脑或移动设备上。我们使用cookie来提高我们的服务质量以及更好地了解用户使用我们网站的情况。我们通过在cookie中存储用户首选项以及跟踪用户趋势和浏览我们网站的模式来做到这一点。通过为每位访问者分配一个随机的匿名标识符，我们使用cookie来对访问者加以区分。我们可能会在我们的网站上收集您的浏览习惯的相关信息（如访问的网页、点击的链接、在某些网页停留的时长等）。

ABB网站特有的cookie

ABB网站同时使用“第一方”cookie（由ABB网站设置的cookie）和“第三方”cookie（由为ABB网站提供服务的第三方网站设置的cookie）。我们使用第一方cookie来维持网站运行、改善用户

体验、创建您感兴趣的个人资料以根据您所表现的兴趣偏好提供量身定制的信息、在web统计提供商的帮助下跟踪用户趋势和模式以及存储您在站点上访问所需的数据（例如您购物车中的内容）。我们使用第三方cookie进行分析。

我们的网站可使用以下种类的cookie：

- 严格必要的cookie：用于在网络上路由信息、检测传输错误、控制电子通信通道和流量负载等目的。这些cookie是网站正常运行所必需的，在我们的系统中无法予以关闭。
- 功能性cookie：用于记住您的设置和首选项、您在网站上的访问历史、用户认证（登录）、增加安全性、允许社交网络用户分享内容以及在需要时播放视频或音频内容。作为您在ABB数字渠道上所要求的服务的一部分，这些cookie是向您提供特定功能所必需的。
- 社交cookie管理插件：当我们将第三方网站的内容嵌入我们的网站时，出于分析等目的，第三方社交网站会使用cookie管理插件。
- 第一和第三方分析cookie：用于满足ABB的某些需要，如测量网站流量、性能和使用模式、测试改进网站、检测指向网页的搜索引擎关键词或追踪网站导航等。在第三方分析cookie发生的情况下，数据保持匿名状态。

一般而言，cookie数据的存储时间最长可达24个月。如需了解更多cookie特定保留期的相关信息，请访问www.abb.com/privacy提交请求。

我们可以提供第三方集成链接。第三方集成是指与我们的网站同步以向您提供附加功能、工具或服务的网站或平台，如方位、简历收集、共享文件或视频或发送公告。您承认并同意，我们对该等网站或资源的可用性不负任何责任，也不担保或不负责该等网站或资源渠道上所提供或获取的任何内容、广告、商品、服务或其他资料。我们不对这些网站的隐私或其他行为负责，也不能保证您所提供或由这些网站所收集的任何个人信息的安全性。我们建议您查看这些链接网站上的隐私政策及相关条款和条件。

如何管理cookie

您可以设置浏览器，拒绝所有cookie或指示何时发送cookie。然而，在没有cookie的情况下，我们网站上的一些功能或服务可能无法正常运行。

本文档的更新

本隐私声明将根据具体情况的要求不定期更新。如果发生此类更新，我们将根据变更的重要性采取必要的措施通知您。如果我们需要根据最新实践对隐私声明进行重大更改，我们将在适用法律的要求下征求您的同意。

“发布日期”即本隐私声明的更新时间。

发布日期：2020年12月4日